

No. 7585. NORDIC MUTUAL EMERGENCY ASSISTANCE AGREEMENT BETWEEN THE INTERNATIONAL ATOMIC ENERGY AGENCY AND DENMARK, FINLAND, NORWAY AND SWEDEN IN CONNECTION WITH RADIATION ACCIDENTS. SIGNED AT VIENNA, ON 17 OCTOBER 1963<sup>1</sup>

N° 7585. ACCORD D'ASSISTANCE MUTUELLE EXCEPTIONNELLE ENTRE LES PAYS NORDIQUES EN CAS D'ACCIDENTS IMPLIQUANT DES DOMMAGES DUS AUX RAYONNEMENTS, CONCLU ENTRE L'AGENCE INTERNATIONALE DE L'ÉNERGIE ATOMIQUE ET LE DANEMARK, LA FINLANDE, LA NORVÈGE ET LA SUÈDE. SIGNÉ À VIENNE, LE 17 OCTOBRE 1963<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Director-General of the International Atomic Energy Agency on :*

16 June 1965  
FINLAND

*Certified statement was registered by the International Atomic Energy Agency on 21 February 1966.*

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Directeur général de l'Agence internationale de l'énergie atomique le :*

16 juin 1965  
FINLANDE

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Agence internationale de l'énergie atomique le 21 février 1966.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, Vol. 525, p. 75.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 525, p. 75.